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Výbor pro sociální věci Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 16. jednání 9. srpna 2022  
  
  
 
 

 

 
 
 

 Prezence 
Přítomni předsedkyně: Bc. Jitka Kylišová 

 
členové:   

Lukáš Denk, DiS 

Věra Fenclová 

František Jelínek 

Ing. Jiří Lodr  

Mgr. Miloslava Rutová 
Drahuše Sekmilerová 

Irena Vítovcová 

Mgr. Radek Vyhnálek, MBA 

 

Nepřítomni  
 

Omluveni Ing. Milena Stárková 

Bc. David Šlouf 

 

 

Hosté 

 

Ing. Dagmar Steinbachová – vedoucí oddělení sociálních služeb 

Rudolf Špoták – hejtman Plzeňského kraje 

Mgr. Filip Zapletal – vedoucí Odboru sociálních věcí KÚPK - online 

Martin Záhoř – náměstek hejtmana pro oblast sociálních věcí 

 

(dále bez titulů) 

 

Na vědomí Odbor kancelář ředitele KÚPK (prezenční listina – kopie) 

 

Číslo zasedání 16 

Datum konání  9.8. 2022 – 15:00 hod.  

Místo konání KÚPK, zasedací místnost č. 326 

Zapisovatel Pavla Bajerová 
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Program 

 
1. Zahájení 

2. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání VSV ZPK 

3. Návrh rozdělení dotací v rámci dotačního titulu „Program podpory sociálních služeb 

na území Plzeňského kraje 2022 – Pečovatelská služba poskytovaná obcemi 

4. Návrh na rozdělení dotací v rámci dotačního titulu „Podpora pro obce, které mají 

uzavřenou smlouvu s registrovaným poskytovatelem sociálních služeb na 

zajišťování pečovatelské služby na území Plzeňského kraje v roce 2022 

5. Aktualizace sítě sociálních služeb – finalizace  

6. Různé 

7. Diskuse a závěr 

 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání 
 

 

Číslo Text 

 
 
 

1 

 
 
 

     Zahájení   

 

Předsedkyně výboru Jitka Kylišová zahájila 16. jednání Výboru 

pro sociální věci, uvítala přítomné členy a hosty. Konstatovala, 

že zasedání bylo řádně svoláno a všichni členové výboru 

obdrželi pozvánku s návrhem programu rozeslanou e-mailem  

2. srpna 2022.  

Termín řádného jednání výboru byl na žádost pana hejtmana 

přesunut z 8. srpna 2022 na 9. srpna 2022. 

 

Počet přítomných členů Výboru pro sociální věci ZPK na začátku 

zasedání je 8   z 11 členů výboru. 

 

Jednání proběhlo hybridní formou – videokonferenčně byl 

připojen pan náměstek Záhoř. 
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     Paní předsedkyně konstatovala, že jednání je usnášeníschopné. 

 

 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen pan Radek Vyhnálek. 
 
Předsedkyně výboru navrhla změnu programu jednání oproti 

pozvánce – přidání dvou bodů programu – nově bod č. 3 a č. 4. 

Nový návrh byl všemi členy výboru schválen. 

 

 
 

2 

 
 

Kontrola usnesení  z minulého jednání výboru 

 

     Paní předsedkyně konstatovala, že výbor nemá žádné  

     nesplněné úkoly. 

 

    15:08 přišla paní Fenclová 
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Návrh rozdělení dotací v rámci dotačního titulu „Program 

podpory sociálních služeb na území Plzeňského kraje 2022 – 

Pečovatelská služba poskytovaná obcemi 

      

     Členové výboru obdrželi podklady elektronicky předem. 

     Slova se ujal pan Zapletal a krátce informoval přítomné o  

     dotačním titulu. Částka ve výši 5 milionů korun bude rozdělena 

     dle stejných pravidel jako v loňském roce. 

     Členové výboru návrh rozdělení dotací odsouhlasili a doporučí  

     jeho odsouhlasení Zastupitelstvu Plzeňského kraje. 

     Hodnotící komise proběhne 15. srpna 2022. 

 

     Bylo přijato usnesení č. 45/22 
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     Návrh na rozdělení dotací v rámci dotačního titulu „Podpora 

pro obce, které mají uzavřenou smlouvu s registrovaným 

poskytovatelem sociálních služeb na zajišťování pečovatelské 

služby na území Plzeňského kraje v roce 2022 
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     Členové výboru obdrželi podklady elektronicky předem. 

     Před hlasováním o návrhu na rozdělení dotací proběhla diskuse 

     a vysvětlení vzorce výpočtu panem Zapletalem. 

     Členové výboru s návrhem souhlasili a doporučují jej  

     ke schválení Zastupitelstvu Plzeňského kraje. 

     Hodnotící komise proběhne 15. srpna 2022. 

 

 

     Bylo přijato usnesení č. 46/22 
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    Aktualizace sítě poskytovatelů sociálních služeb - finalizace 

 

    Podklady k tomuto bodu obdrželi členové výboru předem 

elektronicky. 

    Tento bod uvedl hejtman pan Špoták a předal slovo panu 

Záhořovi, který se účastnil jednání videokonferenčně. 

     Pan náměstek zdůraznil důležitost pečovatelských služeb, ale 

v současné době doporučil zdrženlivost a opatrnost ve směru 

jejich rozšiřování v souvislosti se stávající ekonomickou situací 

     a navrhl základní síť poskytovatelů sociálních služeb pro příští 

rok uzavřít. Pan hejtman předal informace z jednání vlády 

s hejtmany, kterého se účastnil – závěrem je, že pro příští rok 

připadne na sociální služby stejná částka jako v letošním roce a 

vzhledem k mnohonásobně vyšším cenám energií a nutnosti 

zvyšování mezd zaměstnanců je nereálné rozšiřovat základní síť 

poskytovatelů sociálních služeb. Vyjádřil názor, že bude problém 

udržet i služby, které jsou v současné době v základní síti. 

     Proto by bylo rozšiřování sítě i ohrožením stávajících služeb, 

přestože i základní síť není v současné době optimální, ale není 

možné rozšiřováním služeb ohrožovat její existenci. 

     Je to nepopulární krok, ale priorita je, zachovat stávající funkční 

základní síť. V případě, že dojde k dofinancování služeb ze 

strany státu, budou tyto částky použity pro rozvojovou síť. 

     Pan náměstek poděkoval panu hejtmanovi za jeho vyjádření 

s tím, že situaci cítí stejně a jednoznačně nedoporučuje 

rozšiřování sítě. 

 



 5 

     

     Pan Lodr zmínil start nových projektů od ledna příštího roku,  

     které siť podpoří a tlačí vládu k individuálnímu posouzení 

nákladů na energie, které se v současné době 3,5 násobně 

zvyšují. Také vypíchl nutnost navyšování mezd zaměstnanců,  

     Tyto v současné době stagnují a zaměstnanci ze sociálních 

služeb odcházejí. 

 
    Paní předsedkyně zdůraznila důležitost podpory preventivních 

    služeb na území Plzeňského kraje. Poté  poděkovala všem 

    za jejich příspěvky a přistoupila ke hlasování k jednotlivým bodům: 

 
a) Souhlas s aktualizací sítí sociálních služeb dle předloženého 

návrhu – dle tabulek 
A: Nová sociální služba = zařazení do rozvojové sítě soc. 
služeb 

                B: Rozšíření kapacity služby, která již je zařazena v základní 
                nebo rozvojové síti – zařazení do rozvojové sítě sociálních 
                služeb 
                C: Změna v poskytování sociální služby zařazené do 
                základní nebo rozvojové sítě sociálních služeb 
 
    Členové výboru s návrhy uvedenými v tabulce A,B,C souhlasili 
    a  doporučili zastupitelstvu ke schválení. 
 
    Bylo přijato usnesení č. 47/22 
 
 

b) Souhlas s návrhem přesunů sociálních služeb z rozvojové 
sítě do základní – dle tabulek 

                  D: Přesun vyjmenovaných kapacit služeb z rozvojové do 
                základní sítě 
                  E: Přesun sociální služby z rozvojové do základní sítě na  
                 základě návrhu Výboru pro sociální věci Zastupitelstva   
                 Plzeňského kraje 
 
      Výbor s návrhy nesouhlasil a nedoporučují jej ZPK ke schválení. 
      Dále doporučují Zastupitelstvu Plzeňského kraje uzavření základní  
      sítě na dobu jednoho roku. 
 
       Bylo přijato usnesení č. 48/22 
 
 

c) Souhlas s návrhem změn u organizací: 
UCHO, z.s., Městská charita Plzeň, Městská charita Plzeň, 
Psychiatrická nemocnice v Dobřanech, Oblastní spolek 
Českého červeného kříže v Tachově, Doma ve Kdyni – 
centrum sociálních služeb, POINT 14, z.ú. 
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- výbor s těmito návrhy vyjádřil souhlas a doporučuje je 

ZPK ke schválení 
d) Souhlas s návrhem změn u organizace Blízký soused, z.s. 

- výbor s tímto návrhem nesouhlasí a nedoporučuje 
zastupitelstvu ke schválení 

 
 

 
    Bylo přijato usnesení č. 49/22 
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   Různé 
 
   Pan Lodr vznesl dotaz na pravidelnou valorizaci všech služeb. 

   Paní předsedkyně připomněla opakování akce Milostivé léto  

   od září 2022 a požádala členy výboru o šíření této zprávy  

   široké veřejnosti. Informace budou umístěny i na Portále PK a 

   Plzeňským krajem také bude akce mediálně podpořena 
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     Diskuze a závěr 
 

Diskuse proběhla ke všem bodům programu. 

 

    Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným členům výboru  

a hostům za aktivní účast a jednání v 16.10 hodin ukončila. 

 

 

Příští jednání výboru se bude dle plánu činnosti konat 

     22. listopadu  2022. V případě potřeby bude svoláno mimořádné  

     jednání. 

 
 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne 15.8. 2022  – počet stran: 6    počet příloh: 1 
 
 
  
     Pavla Bajerová Mgr. Radek Vyhnálek  Bc. Jitka Kylišová 
 
 
 
 ................  ................   ................  ................  ................  ................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předsedkyně výboru  
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